
 

 

Treść interpelacji radnego Wojciecha Zabłockiego w sprawie zestawów systemu 

GPS zainstalowanych w Pociągach Kolei Mazowieckich 

W pociągach Kolei Mazowieckich zainstalowano system GPS. Dzięki możliwości zbierania danych 

w czasie rzeczywistym system ten może przekazywać dane, które pozwolą na precyzyjne 

wskazanie prawidłowości realizacji rozkładu jazdy pociągów. Informacje te są pożądane przez 

pasażerów, w związku z tym zwracam się z prośbą o przedstawienie szerszych informacji na 

temat aktualnego wykorzystania systemu oraz działań poprzedzających jego uruchomienie. 

Proszę o odpowiedź na poniższe pytania: 
1. Ile zestawów, w którym roku i za jaką kwotę GPS zakupiono w toku działalności KM? 
2. Ile zestawów GPS i w którym roku zainstalowano i uruchomiono na pojazdach trakcyjnych KM 
w toku działalności KM? 
3. Ile aktualnie pojazdów jest wyposażonych w urządzenia, o których mowa w punktach 1 i 2? 
4. W jaki sposób są aktualnie wykorzystywane dane pozyskiwane z urządzeń, o których mowa w 
punktach 1 i 2? 
5. Ile zestawów GPS nie jest aktualnie wykorzystywanych na pojazdach i gdzie się znajdują? 
Jakie jest ich planowane przeznaczanie? 
 

 

  

  
   


